
系统要求

尺寸：117×62×40MM
重量：77 ± 5g
材质：ABS
线长：1.8M
脚贴：铁氟龙

Windows XP /Vista/Win7/Win8/Win10/
Macintosh OS

8. Light switch button

7. Report rate switch button

6. DPI switch button

5. Backward  button

4. Forward button

3. Roller key

2. Right button

1. Left button

8. 灯开关键

7. REP回报率键

6. DPI键

5. 后退键

4. 前进键

3. 滚轮键

2. 右键

1. 左键
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Size: 117×62×40MM
Weight: 77 ± 5g
Material: ABS
Line length: 1.8M
Foot sticker: Teflon

Tamaño: 117 × 62 × 40MM
Peso: 77 ± 5g
Material: ABS
Longitud de la línea: 1,8 M
Etiqueta engomada del pie: teflón

Boyut: 117 × 62 × 40MM
Ağırlık: 77 ± 5g
Malzeme: ABS
Hat uzunluğu: 1.8M
Ayak etiketi: Teflon

Tamanho: 117 × 62 × 40 MM
Peso: 77 ± 5g
Material: ABS
Comprimento da linha: 1,8M
Adesivo de pé: Teflon

Розмір: 117 × 62 × 40 мм
Вага: 77 ± 5г
Матеріал: АБС
Довжина лінії: 1,8 млн
Наклейка для ніг: тефлон

Μέγεθος: 117 × 62 × 40MM
Βάρος: 77 ± 5g
Υλικό: ABS
Μήκος γραμμής: 1,8M
Αυτοκόλλητο ποδιών: Teflon

Größe: 117 × 62 × 40 mm
Gewicht: 77 ± 5g
Material: ABS
Leitungslänge: 1,8 m
Fußaufkleber: Teflon

Rozmiar: 117 × 62 × 40 MM
Waga: 77 ± 5g
Materiał: ABS
Długość linii: 1,8 m
Naklejka na stopę: teflon

按REP按键，125HZ/8ms红色闪烁三次；再次按下REP按键，250HZ/4ms紫色闪烁三次；
再次按下REP按键，500HZ/2ms蓝色闪烁三次；再次按下REP按键，1000HZ/1ms绿色闪烁三次；

The return rate can be adjusted through the bottom REP button,
Press the REP button, the 125HZ/8ms red light flashes three times;
Press the REP button again, the 250HZ/4ms purple light flashes three times;
Press the REP button again, the 500HZ/2ms blue light flashes three times;
Press the REP button again, the 1000HZ/1ms green light flashes three times;

SYSTEM REQUIREMENTS



1. 内部光电IC为原相 “PMW3389”

2. 接口： USB2.0

3. 最高分辨率：16000dpi

4. DPI模式调节：400红/800冰蓝（默认）/1600绿/3200紫红/4800黄/

   6400橙/8000蓝/16000白（灯颜色停顿3秒后恢复到灯效模式）

5. 工作电压：DC 5V±5%，工作电流：≤200mA

6. 开关使用寿命：左右2000万次

7. 图像处理FPS：12000帧/秒

8. 最大速度：400IPS

9. 加速度：50g

10. 可支持驱动自定义

底部灯泡图标可两段操作开/关装饰灯。

通过组合前进键加滚轮键调节灯效模式，后退键加滚轮键调节参数。

1. 流彩跑马模式：按下后退键加滚轮键，为流彩跑动速度：高速，中速，低速，停止。

2. 霓虹模式：按下后退键加滚轮键，为变化速度：低速，中速，高速。

3. 关灯模式

4. 常亮模式：按下后退键加滚轮键，可调节九种颜色。

5. 呼吸模式：按下后退键加滚轮键，可调节九种颜色。

备注：出厂默认四段，通过驱动可调节灯效。

1. The internal photoelectric IC is the original phase "PMW3389"

2. Interface: USB2.0

3. The highest resolution: 16000dpi

4. DPI mode adjustment: 400 red/800 ice blue (default)/1600 green/

    3200 purple red/4800 yellow/6400 orange/8000 blue/16000 white

   (Light color will return to light effect mode after 3 seconds pause)

5. Working voltage: DC 5V±5%, working current: ≤200mA

6. Switch life: about 20 million times

7. Image processing FPS: 12000 frames/sec

8. Maximum speed: 400IPS

9. Acceleration: 50g

10. Support driver customization

The light bulb icon at the bottom can be operated in two stages to turn on/off 

the decorative lights.

Adjust the light effect mode by combining the forward key and the scroll wheel 

key, and the back key and the scroll wheel key to adjust the parameters.

1. Flow color horse racing mode: press the back button and the scroll wheel 

button to run the flow speed: high speed, medium speed, low speed, stop.

2. Neon mode: press the back button and the scroll wheel button to change the 

speed: low speed, medium speed, and high speed.

3. Light off mode

4. Constant light mode: Press the back button and the scroll wheel button to 

adjust nine colors.

5. Breathing mode: Press the back button and the scroll wheel button to adjust 

nine colors.

Remarks: The factory defaults to four segments, and the lighting effect can be 

adjusted by driving.

1.检查USB连接线是否妥当连接在电脑上。

2.试着将鼠标连接至电脑的其它USB连接端口。

3.尝试将电脑重新开机。

4.若仍然无法工作,试着将鼠标连接到其他电脑上。

以上图片仅供参考,请以实物为标准

鼠标无法工作及故障排除

跑马灯效模式参数

电气参数

1. Check whether the USB cable is properly connected to the computer.

2. Try to connect the mouse to other USB ports of the computer.

3. Try to restart the computer.

4. If it still does not work, try to connect the mouse to other computers.

The above pictures are for reference only, please take the actual product as 

the standard.

THE MOUSE DOES NOT WORK AND TROUBLESHOOTING

PARAMETERS OF LANTERN EFFECT MODE

ELECTRICAL PARAMETERS

1. 温度：-10℃—50℃

2. 湿度：不高于85%RH

1. Temperature: -10℃—50℃

2. Humidity: not higher than 85%RH

工作条件 WORKING CONDITIONS


